
  Interpellation  
   

Interpellation till Ann Kajson Carlqvist 

Med anledning av den rapport från Medarbetarenkäten som presenterades på Kommunstyrelsen ser 

vi med oro på hur vi hanterar medarbetare i kommunen. 

Vi kan konstatera att det på flera punkter är alarmerande siffror som vi inte uppfattar som att man 

tar på allvar. Om det skall vara en poäng med att genomföra en medarbetarenkät som man ber 

medarbetare att ta tid att fylla i och lyfta fram sin oro anonymt. Då måste det också följas upp aktivt 

och resolut istället för att passera som en rapport som läses upp och ”läggs till handlingarna”. 

Utifrån det undrar vi följande: 

Medarbetarundersökningarna visar att många parametrar, när det gäller hur personalen i 

kommunen mår, går åt fel håll. 

Detta innebär säkerligen att kvaliteten på de olika samhällstjänster som förvaltningarna förväntas 

tillhandahålla försämras. 

Anser du att detta är oroande? 

Vad tänker du göra åt saken?  

Lennart Höckert (s) 

 


